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Republika e Kosovës 
Republika Kosovo – Republic of Kosovo 

Kuvendi – Skupština – Assembly 

VI  Saziv 

Jesenje   zasedanje    

 

Komisija za ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu, industriju i ruralni razvoj 

Sednica  br. 49/2018 

Priština, 22.11.2018. godine, u 09:45 časova 

Zgrada Skupštine, sala N - 10  

                                                                  ZAPISNIK 

 

Sednici su prisustvovali: Sala Berisha Shala, predsednica, Liburn Aliu, Lutfi Zharku, 

Muharrem Nitaj, Veton Berisha i Duda Balje, članovi. 

  
Odsutni: Dardan Sejdiu, prvi zamenik predsednice, Adem Hodža, drugi zamenik predsednice, 

Glauk Konjufca, Hykmete Bajrami i Memli Krasniqi, članovi. 

 

 

Ostali učesnici: Vatra Qehaja, LVV; Dren Ajeti, Klub proizvođača, kao i mediji. 

 

 

Od strane osoblja za podršku Komisiji: Armend Ademaj i Muhamet Morina. 

 

 

Sednicom je predsedavala: Sala Berisha Shala, predsednica  Komisije. 

  

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Kompletiranje Panela za izbor Odbora JP KOSTT; 

3. Razno.  

 

 

Predsednica je zaključila da su ispunjeni uslovi za početak rada Komisije i otvorila sednicu 

prema  dnevnom redu.    
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1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red je usvojen bez izmena. 

 

2. Kompletiranje Panela za izbor Odbora JP KOSTT  

 

Predsednica je potencirala da je Komisija prethodno donela odluku za Panel od tri člana i ta 

odluka je bila jednoglasna. Ovaj panel, uz podršku britanskog partnera za implementaciju BOD, 

pripremio je užu listu kandidata, gde od 33 prijavljenih kandidata izabrano je 29 kandidata koji 

ispunjavaju uslove prema zakonu. Međutim, i u Komisiji se raspravljalo da se poveća broj 

članova u panelu. Zahtevala sam pravno tumačenje od administracije Skupštine i savetovana 

sam da je u redu da Panel od tri poslanika pripremi užu listu, dok za intervjuisanje da bude cela 

Komisija. Zatim, predlog britanskog partnera je da panel ne bi trebalo da ima više od sedam 

osoba. Obaveštavam poslanike o procedurama intervjuisanja, gde naglašavam da će 

intervjuisanje jednog kandidata trajati sat i trideset minuta, gde će biti usmeno intervjuisanje i 

psihometrijski test, takođe svaki član panela mora da bude prisutan tokom intervjuisanja svakog 

kandidata. Na sednici kada je određen prvi panel, poslanik Dardan Sejdiu je rekao da nije 

zainteresovan da učestvuje u panelu, kao i poslanica Hykmete Bajrami zahtevala je da se 

zameni sa poslanikom Lutfi Zharku iz zdravstvenih razloga. Mi danas moramo da odredimo 

imena koja će biti u panelu. 

 

Muharrem Nitaj predložio je da se odredi panel, po jedan poslanik od svake parlamentarne 

grupe, koje su u Komisiji, jer će tako svaka grupa biti zastupljena u panelu.    

 

Lutfi Zharku istakao je da će iz LDK-a u ovom panelu, ponovo biti poslanica gđa. Hykmete 

Bajrami. 

 

Veton Berisha izrazio je zabrinutost da poslanici mogu biti odsutni zbog drugih agendi, jer 

proces intervjuisanja može trajati nedelju dana. 

 

Nakon diskusija, Komisija je jednoglasno donela sledeću: 

 

ODLUKU 

  

1. Kompletira se Panel za izbor Odbora  KOSTT-a, formiran 3.10.2018. godine; 

2. U Panelu su zastupljene sve parlamentarne grupe,  kao u nastavku: Sala Berisha -

Shala (PDK) i predsedavajuća, Adem Hodža (SL), Hykmete Bajrami (LDK), Liburn 

Aliu (LVV), Muharrem Nitaj (AAK), Veton Berisha (NISMA) i Duda Balje (6+), dok 

dobrovoljno nije član ovog panela predstavnik Parlamentarne grupe PSD; 

3. Panel u saradnji sa Projektom Britanske ambasade “BDO” odviće proces 

intervjuisanja kandidata, gde tokom ovog procesa nijedan član Panela ne može se 

povući ili zameniti sa drugim poslanikom; 

4. Zadužuje se Osoblje za podršku Komisiji da obezbedi Panelu sve radne uslove 

utvrđene zakonom, Poslovnikom Skupštine i Memorandumom o saradnji između 

Predsednika Skupštine i Projekta Britanske ambasade  “BDO”. 
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3. Razno 

 

Tekuća pitanja. 

 

Predsednica je zahtevala od Predsedavajućeg radne grupe za monitorisanje sprovođenja 

Zakona o električnoj energiji, g. Dardan Sejdiu, da završi rad započet prošle godine. 

 

Komisija je podržala predlog predsednice. 

 

Predsednica je predložila da se 26.11.2018. godine pozovu na sastanak institucije koje su 

uključene u proces članstva KOSTT-a u ENTSO-E, kao što su: Ministarstvo za ekonomski 

razvoj, KOSTT, RUE i predstavnik Premijera. 

 

Komisija je podržala predlog predsednice. 

 

 

 

Sednica je završena u 10:15 časova. 

 

Pripremilo: 

Osoblje za podršku Komisiji.                                                      
                                                                                                 

                                                                                                       Predsednica  Komisije, 

                                                                                             ------------------------------- 

                                                                                              

                                                                                             Sala BERISHA SHALA 


